
També recorda allò que ha desaparegut: Les sessions de cine-
ma que portaven a terme la comissió de joves del C.E.R. durant molts 
anys, havent estat en Jaume Callol i Noguera i en Xavier Ballesta i Ros 
els encarregats de les projeccions. El ball a la sala, condicionada amb 
llums de variats colors, el diumenge, durant més de quatre anys. La 
Coral Empòrium com a secció del C.E.R. i el grup de fotografia. Les 
audicions de sardanes que tenien lloc cada mes en diferents indrets 
de l'Escala tampoc no es fan, a excepció d'algun mes amb ocasió 
d'alguna festa. L'esbart de dansaires "La Farandola" dirigit pel matrimoni 
Clos-Roca, al qual s'homenatjà en el 16è Aplec de la Sardana de l'Escala. 

Abans d'acabar l'entrevista vaig preguntar a l'Àngel si recordava 
algun esdeveniment particular ocorregut durant els anys que fou 
president. M'éxplicà alguns; però per breujar sols esmenteré el següent: 
Amb ocasió d'haver assolit la secció de tennis de taula la categoria de 
campions, en Fèlix Guanter, com a organitzador del grup, l'Àngel 
Rodríguez, com a president, en Rafel Bruguera, com a alcalde de 
l'Escala, etc. van anar a Barcelona per rebre el premi. Parlant amb 
l'esposa del President de la Generalitat, com que va sorgir el tema 
l'Escala i les saboroses anxoves de la nostra vila, l'Àngel va prometre 
regalar-n'hi. Després de dos anys, amb ocasió de l'homenatge al senyor 
J. Poch (fill del general Poch) per haver estat el fundador del "Club de 
Tennis-Girona" l'Àngel i la senyora Marta es retrobaren en aquesta ciutat. 
Parlant novament de l'Escala ella li recordà el regal promès, referent al 
qual l'Àngel contestà que quan va anar a portar-lo al Palau de la 
Generalitat els mossos d'esquadra no el van deixar entrar. 

En preguntar-li què en pensa dels anys que fou president, em 
respongué que està satisfet del treball que va aportar a l'Entitat i que va 
tenir més moments d'alegria que d'insatisfacció. 
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